
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 

2023.GADA 28.SEPTEMBRIS 

PROTOKOLS NR. 11 
 

Sēde sasaukta: 28.09.2023. 

Sēdi atklāj: 28.09.2023. plkst.09:02:23 

Sēdi slēdz: 28.09.2023. plkst.11:16:58 
 

Sēdē piedalās: Atis Egliņš-Eglītis, Laimis Šāvējs, Ēriks Bauers, Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, 

Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Elīna Stapulone 
 

Nepiedalās: Jānis Rozenbergs, Juris Žagars 
 

Piedalās: Linda Markus-Narvila, Izglītības pārvaldes vadītāja, Jana Paula, Juridiskās pārvaldes 

juriste, Agnese Citoviča, Juridiskās pārvaldes juriste, Inita Jansone, Juridiskās pārvaldes juriste, 

Baiba Eglīte, izpilddirektores vietniece, Līga Bukovska, izpilddirektore, Evita Šīrante, Priekuļu 

apvienības pārvaldes vadītāja, Ģirts Mārtiņsons, sporta bāzu vadītājs, Iluta Balode, Jaunatnes 

lietu speciāliste, U.Blīgzna,  Izglītības pārvaldes izglītības speciālists, Evita Maculeviča, Izglītības 

satura un kvalitātes vadītāja 
 

Sēdi vada:   Ivo Rode, Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” sniegto maksas pakalpojumu cenas apstiprināšanu 

 2.   Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās profesionālās 

ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu  

 3.  Informatīvais ziņojums par aktualitātēm izglītības nozarē Cēsu novadā 

 4.  Informatīvais ziņojums par Jaunatnes politikas īstenošanu Cēsu novadā 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” sniegto maksas pakalpojumu cenas 
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apstiprināšanu 

2   Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās 

profesionālās ievirzes izglītības iestādēs apstiprināšanu  

3  Informatīvais ziņojums par aktualitātēm izglītības nozarē Cēsu novadā 

4  Informatīvais ziņojums par Jaunatnes politikas īstenošanu Cēsu novadā 

 

1. 
Par SIA “Cēsu Olimpiskais centrs” sniegto maksas pakalpojumu cenas apstiprināšanu 

Ziņo: Ģirts Mārtiņsons, sporta bāzu vadītājs 

 

Izsakās  Ēriks Bauers, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Laimis Šāvējs, Andris Mihaļovs, Elīna 

Stapulone 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, nolēma: Līdz Finanšu 

komitejas sēdei 05.10.2023.: 

1. Precizēt formulējumu, attiecīgi Jauniešiem līdz 18 gadu vecumā mainot uz Skolēniem 
(uzrādot apliecību). 

2. Deputātu priekšlikums - dot iespēju bezmaksas apmeklēt trenažieru zāli pēc pl.17, 

pagarinot sporta skolas audzēkņu bezmaksas apmeklējumu laiku. 

 

2. 
 Par papildus pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes 

izglītības iestādēs apstiprināšanu  

Ziņo:  Linda Markus-Narvila, Izglītības pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās Uldis Blīgzna, Ivo Rode, Elīna Stapulone 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, Ēriks Bauers, Inga 

Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Laimis Šāvējs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par papildus 

pedagoģisko likmju Cēsu novada pašvaldības dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs apstiprināšanu”  pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 05.10.2023. Finanšu komitejas 

sēdē 

 

3. 
Informatīvais ziņojums par aktualitātēm izglītības nozarē Cēsu novadā 

Ziņo:  Linda Markus-Narvila, Izglītības pārvaldes vadītāja 

Evita Maculeviča, Izglītības satura un kvalitātes vadītāja 

 

 

Izsakās Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Laimis Šāvējs, Andris Mihaļovs, Elīna 
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Stapulone 

Noklausoties informatīvo ziņojumu par aktualitātēm izglītības nozarē Cēsu novadā, deputāti 

vienojas par sekojošo: Uz domes sēdi 12.10.2023. precizēt Izglītojamo skaitu Cēsu novadā 

pamata un vispārējās izglītības pakāpē I un II 

4. 
Informatīvais ziņojums par Jaunatnes politikas īstenošanu Cēsu novadā 

Ziņo:  Iluta BALODE, Jaunatnes lietu speciāliste 

 

Izsakās Ella Frīdvalde-Andersone, Inga Cipe, Ivo Rode, Jānis Ķipurs, Laimis Šāvējs, Elīna Stapulone, 

Andris Mihaļovs, Evita Šīrante, Līga Bukovska,  Linda Markus-Narvila 

Deputāti vienojas Informatīvo ziņojumu par Jaunatnes politikas īstenošanu Cēsu novadā 

pieņemt zināšanai 

 

Sēdi vadīja  

Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs Ivo Rode 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Agita Alksnīte 

 

Raunas iela 4, Cēsis 28.09.2023. 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 
 


